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Energietransitie: 
noodzakelijk 
(kwaad)? 
Naar mijn mening is het beide, de energietransitie is noodzakelijk .én . 

noodzakelijk kwaad dat omdenken en aanpassen van zowel particulieren 

als bedrijven vergt. Zoals de Vewin-voorzitter zei in OTAR 2023 nr. 3:_ . 

"Nederland is in transitie." Dat klopt, maar de snelheid van de transitie ligt 

in mijn optiek te laag. 

Wat betekent transitie eigenlijk volgens Wikipedia? "Een transitie is een 

structurele verandering die het resultaat is van op elkaar inwerkende 

en elkaar versterkende ontwikkel ingen op het gebied van bijvoorbeeld 

economie, cultuur, technologie, instituties, natuur, mi lieu, of verandering 

van aspecten van gender." Staat hier nu waar we ons op dit moment als 

BV Nederland op meerdere vlakken in begeven en lees ik tussen de regels 

ook het woord 'samenwerken '? 

Al le betrokkenen binnen een bepaald proces moeten samenwerken om 

het gewenste resultaat te behalen. Vanuit de NSW hebben we daarom de 

hand uitgestoken naar alle betrokken part ijen bij een verlichtingsinstallatie . 

Onder de naam Keten Kwaliteit Verlichting werken we samen, hanmoniseren 

initiatieven en houden de snelheid erin. NLA (Nederland Licht Associatie) 

sta,t vanuit de verl ichtingsindustrie het initiatief "Met LED kan het" , om met 

energiezuinige en circulaire producten een extra boost te geven aan de 

snelheid van de transitie. Vanuit onze samenwerking zijn wij als 'guardians ' 

van de collectieve lichtkennis in Nederland betrokken om de kwaliteit van 

het licht voor al le levende wezens nauwlettend in de gaten te houden. 

Binnen de NSW zeggen we: "Met LED kan het, maar niet zonder erover 

na te denken ." Het moet duurzaam en maatschappelijk verantwoord 

zijn. We kijken daarom niet al leen naar energieverbruik en circulariteit , 

maar ook naar langdurige inzetbaarheid van personeel. De grootste 

uitdaging die we hebben is de kwaliteit van licht op de agenda te krijgen 

in Den Haag. De Wet kwaliteitsborging (Wkb) moet zorgen voor meer 

toezicht in de bouw en de bouwkwaliteit en het bouwtoezicht verbeteren. 

Helaas is de paragraaf over verlichting of een verlichtingsinstallatie wel 

erg 'onderbelicht ', of met andere woorden, in het donker gezet. Onder 

de noemer transitie adviseer ik Den Haag meer samen te werken met 

'subject matter experts ', oftewel inhoudsdeskundigen . Dat zou een 
structurele verandering zijn. 
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